



تصديق على توقيعات: 2025/1249 *



وزارة العدال
Ministry of Justice
State of Qatar : دولة قطر

وزارة العدال
ادارة التوثيق

لمن يهمه الأمر

إنه في يوم : **الاثنين / الموافق : 2025-07-28 / الساعة : 09:18 صباحاً**.
تقدّم لنا نحن : **مليحه حمود العبدالله** كاتب العدل بإدارة التوثيق .

الاسم/ اورباكون القابضة ، السجل التجاري: 134776 ، بصفته: جهة إعتبارية يمثله اياد احسان عبدالرحيم ،
الجنسية:كندا ، الرقم الشخصي : 27212400359 ، بصفته: مدير

طلب التصديق على المحرر التالي :

1- تأسيس فرع للشركة في ألبانيا

يتم تأسيس واعتماد فرع للشركة في ألبانيا تحت اسم "أورباكون للتجارة والمقاولات فرع ألبانيا" (يشار إليه فيما يلي بـ "الفرع"). ويعتبر الفرع مؤسس بشكل قانوني وفعال اعتباراً من تاريخ توقيع هذا القرار.

2- نطاق النشاط

يتضمن نطاق نشاط الفرع كافة أنشطة الشركة على النحو التالي:

توجيه السفن وتعقيبها؛ وعقود إنشاء محطات الطاقة وصيانتها؛ وإدارة وتشغيل السفن؛ وصيانة حقول الغاز؛ وصيانة حقول النفط؛ ومقاولات المياه؛ وإنشاء السفن والقوارب وصيانتها؛ وعقود إنشاء خطوط أنابيب النفط والغاز الطبيعي؛ وبناء وإصلاح السفن؛ وأعمال إنشاء المنصات البحرية لاستخراج النفط أو الغاز؛ وعقود إنشاء وصيانة خطوط نقل الكهرباء؛ وتركيب وصيانة أنظمة الإنذار ومعدات السلامة من الحرائق؛ والإنشاءات العامة للمباني غير السكنية؛ وتجارة الأقمشة الرجالية؛ وإنشاء وصيانة الطرق والشوارع والأرصفة ومتطلباتها؛ وتجارة الآلات والمعدات الثقيلة؛ وإنشاء وصيانة المحطات الطاقة؛ وتجارة المواد البترولية؛ وتركيب السقالات؛ وتجارة الحديد والصلب ومنتجاتها؛ ومقاولات العامة (المقاولات العامة الشاملة)؛ وتجارة الأخشاب بجميع أنواعها؛ وتنفيذ الأعمال الميكانيكية والكهربائية؛ وتجارة بلاط السيراميك والرخام؛ واستيراد الآلات والمعدات وقطع الغيار لأغراض أعمال المصانع؛ وتجارة المواد المقاومة للحرق؛ وتجارة الأثاث والتجهيزات وأطقم التنجيد؛ وتجارة السقالات؛ والبيع بالتجزئة لأجهزة ومعدات الطاقة الشمسية؛ وتجارة الأدوات الصحية؛ وتجارة السفن والقوارب؛ وتجارة مواد البناء؛ وتمثيل ملاك السفن؛ وتجارة الأجهزة الكهربائية؛ وأعمال مكتب التخلص الجمركي؛ وتجارة أجهزة ومعدات الإنذار والإطفاء والسلامة؛ وتجارة الكابلات الكهربائية؛ وتجارة الأثاث المنزلي والأثاث المستعمل؛ وامتلاك السفن؛ وتأجير السقالات؛ وتأجير الكرافانات؛ وتأجير السفن؛ وإدارة وتشغيل العمالة المهنية.

يجوز تعديل نطاق نشاط الفرع أو تحديده بشكل أكثر تفصيلاً بموجب قرارات لاحقة تصدر عن الشركة.

3- المكتب الرئيسي المسجل للفرع



تصديق على توقيعات: 2025/1249*



وزارة العدال
إدارة التوثيق

يكون المكتب الرئيسي المسجل للفرع في: شارع إبراهيم روغوفا، برج سكاي، الطابق الخامس، الجنان رقم 2، تيرانا،
ألبانيا.

4- المدة

يمارس الفرع نشاطه لمدة غير محددة.

5- إدارة الفرع

الممثل القانونيون للفرع هم:

- السيد هادي إلياس رميلي، كندي الجنسية، من مواليد 29 يونيو 1968 في سكتا، لبنان، حامل الجواز رقم HG140936. الصادر في دبي
- السيد كريم طيون، كندي الجنسية، من مواليد 6 أكتوبر 1984 في زغرتا، لبنان، حامل الجواز رقم P256641LS. الصادر في نورث يورك.
- (ويشار إليهما فيما يلي بـ "مدير الفرع").

يمارس السيد هادي إلياس رميلي والسيد كريم طيون مهامهما مجتمعين كمدیرین للفرع في ألبانيا، وتستمر الصلاحيات المنوحة بموجب هذا القرار حتى تقديم أي منهما لاستقالته أو إعفائه من منصبه أو تعيين خلف له وتقلده مهامه. ويتمتع مدير الفرع بصلاحيات غير مقيدة للفرع أمام الأطراف الثالثة والمؤسسات أو الهيئات العامة أو الخاصة، وتعيين وإنهاء خدمات الموظفين أو العاملين الآخرين حسبما تقتضيها مصلحة أعمال الفرع، والقيام بأي إجراء أو نشاط أو عمل آخر يلزم لممارسة أعمال الشركة في ألبانيا، بما في ذلك فتح حسابات بنكية وإدارتها استناداً إلى الصلاحيات المحددة في الوكالة القانونية المنوحة لمدير الفرع من قبل الشركة.

6- التفويض والتمثيل القانوني لتسجيل الفرع

يفوض السيدة أنيسا رومبولاکو، ألبانية الجنسية وحاملة بطاقة الهوية رقم A1158121321،
و/أو السيد آدي بروفينا، ألباني الجنسية وحامل بطاقة الهوية رقم A40501090D،
و/أو السيد إيرمال ميما، ألباني الجنسية وحامل بطاقة الهوية رقم W30920042J،
(يشار إليهم فيما يلي بـ "المفوضين") من مكتب المحاماة:

سي آر بارتنرز إس إتش بي كيه
شارع إبراهيم روغوفا، برج سكاي، الجنان 5/2
تيرانا، ألبانيا

بصفتهم مستشارين قانونيين في ألبانيا للعمل بشكل مشترك و/أو منفرد، مع حق تفويض غير، لإتمام جميع الإجراءات الالازمة لتسجيل الفرع في ألبانيا، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: إعداد وتوقيع وتقديم المستندات ذات الصلة إلى السلطات الألبانية المختصة بما فيها المركز الوطني للأعمال، ومصلحة الضرائب، ومكتب العمل، ومكتب الضمان الاجتماعي، وبلدية تيرانا، والوكالة الوطنية للمعلومات، وسجل المالكين المستفيدين النهائيين، وأي جهة حكومية أخرى وفقاً للتشرعات الألبانية.

ولهذا الغرض، يخول المفوضون صلاحيات غير محدودة تشمل على وجه الخصوص:



تصديق على توقيعات: 2025/1249*



وزارة العدل
إدارة التوثيق

- صياغة وإعداد وتوقيع كافة المستندات اللازمة لتأسيس الفرع وتسجيل المالكين المستفيدين النهائين، بما في ذلك أي مستندات أو إقرارات أو نماذج أخرى يقتضيها قانون الشركات التجارية وقانون المركز الوطني للأعمال. ويشمل ذلك تعديل أي من البيانات الواردة أدناه المتعلقة باسم الفرع، ونطاق النشاط، والممثلين القانونيين، والمكتب الرئيسي المسجل، وغير ذلك..
- تقديم كافة المستندات اللازمة وإتمام الإجراءات المطلوبة لتسجيل الفرع لدى المركز الوطني للأعمال وتسجيل المالك/المالك المستفيدين النهائين؛
- القيام بأي إجراءات إضافية وتحرير أي مستندات أخرى لازمة لجعل الفرع قيد التشغيل الكامل، بما في ذلك تسجيل الفرع والممثل القانوني لدى مكاتب الضرائب المحلية، ومصلحة الضرائب، وهيئة تفتيش العمل، والجمارك، وأى جهات أو مؤسسات أخرى ذات صلة؛
- اتخاذ أي إجراءات أخرى لازمة تتعلق بهذا التفويض وإن لم تذكر صراحة أعلاه ولكنها مرتبطة بموضوع هذا التفويض.

RESOLUTION OF THE SOLE SHAREHOLDER OF URBACON TRADING AND CONTRACTING W.L.L.

On this day of 08.07.2025, the sole shareholder of Urbacon Trading and Contracting W.L.L., a limited liability company owned by one person, duly established and operating under the laws of Qatar, registered under C.R number 50788, and with registered office at The Eighteen Tower Building No. 230, Street 303, Zone 69 Lusail City, Qatar (the Company), represented by the undersigned, adopts the following resolutions and gives the following authorizations with respect to the incorporation of a Branch of the Company in Albania, as follows:

1. Establishment of a Branch of the Company in Albania

To incorporate and establish a branch in Albania, with the name of Urbacon Trading and Contracting Albanian Branch (the Branch). The Branch shall be considered duly incorporated effective as of the date on which this resolution is signed.

2. Scope of Activity

The scope of activity of the Branch consists of all the activities of the Company as follows:



تصديق على توقيعات: 2025/1249*



وزارة العدل
إدارة التوثيق

Guiding and trailing ships; Contracts of power plants construction and repairing them; Managing and operating ships; Gas fields maintenance; Oil fields maintenance; Water contracting; Construction and repairing ships and boats; Contracts of construction of oil and natural gas pipelines; Construction and repairing ships; Offshore platforms construction work to extract oil or gas; Contracts of establishment and repairing electricity transmission lines; Installation and maintenance of alarm and fire safety materials and equipment; General construction of non-residential buildings; Trading in mens fabrics; Construction and repairing roads, streets, pavements and roads requirements; Trading in heavy machinery and equipment; Construction and repairing stations, sewage projects, sewage networks and pumps; Trading in Office Furniture; Construction, erection and repair of power plants; Trading in Petroleum Materials; Installation of scaffoldings; Trading in iron , steel and their products; General construction (general contracting); Trading in wood of all kinds; Implementation of mechanical electrical works; Trading in ceramic tiles, marble; Importing of machinery, equipment and spare parts for the factory purpose; Trading in Fire-resistant materials; Trading in furniture, furnishings and upholstery kits; Scaffolding trading; Retail sale of solar energy devices and equipment; Trading in sanitary ware; Trading in ships and boats; building materials trade; Representation of the vessels owners; Trading in electrical devices; Bureau of Customs Clearance; Trading in alarm and fire extinguishing and safety equipments and devices; electrical cables trade; Trading in homes Furniture and used Furniture; Owning ships; Leasing scaffoldings; Leasing caravans; Renting ships; Managing and operating the professionals Labors.

The scope of activity of the Branch may be further amended or specified by future resolutions of the Company.

3. Registered Office of the Branch

The registered office of the Branch shall be at Ibrahim Rugova Str., Sky Tower, Floor 5, Suite 2, Tirana, Albania.

4. Duration

The Branch will carry out its activity for an indefinite period.

5. Governance of the Branch

The legal representatives of the Branch shall be:



* 2 0 2 5 / 1 2 4 9 *

تصديق على توقيعات: 2025/1249



وزارة العدال
ادارة التوثيق

1- Mr. Hadi Elias Remeily, a Canadian citizen, born on June 29th, 1968, in Baskinta, Lebanon, holding the passport with no. HG140936 issued in Dubai.

2- Mr. Karim Tayoun, a Canadian Citizen, born on October 6th, 1984, in Zgharta, Lebanon, holding the passport with no. P256641LS issued in North York.

(Both referred to as the Branch Managers).

Mr. Hadi Elias Remeily and Mr. Karim Tayoun shall serve as the Branch Managers in Albania, and the authority granted hereunder shall survive, until each or anyone of them shall resign, be removed, or his successor shall be appointed and qualified. The Branch Managers are authorized to act jointly, without limitation of powers, to represent the Branch before third parties, public or private institutions or entities; to hire and dismiss employees or other staff as considered necessary for running the business of the Branch; and, perform any other action or business or activity which is considered necessary for the business of the Company in Albania, including the opening and operation of bank accounts based on the powers to be defined in a power of attorney granted to the Branch Managers by the Company.

6. Authorization and Legal Representation for the Registration of the Branch

To appoint Ms. Anisa Rrumbullaku, Albanian citizen and holder of the ID card with personal number I15812132I, and/or Mr. Adi Brovina, Albanian citizen and holder of the ID card with personal number I40501090D and/or Mr. Ermal Mema, Albanian citizen and holder of the ID card with personal number J30920042W (the Representatives) of the Law Firm

CR PARTNERS SHPK

Rr. Ibrahim Rugova, Sky Tower, Suite 5/2

Tirana, Albania

as counsels in Albania to act jointly and/or separately, with the right of sub-delegation, for the completion of all procedures necessary for the registration of the Branch in Albania, including but not limited to the preparation, signing, and filing of relevant documents with the Albanian Authorities including the Albanian National Business Centre, Tax Authorities, Labor Office, Social Security Office, Municipality of Tirana, National



* 2 0 2 5 / 1 2 4 9 *

تصديق على توقيعات: 2025/1249



وزارة العدل
ادارة التوثيق

Agency of the Information, Ultimate Beneficial Owner Register, and any other public authority as may be required by Albanian legislation.

For this purpose, the Representatives are hereby authorized, without limitation to the following:

draft, prepare, sign, and if necessary, notarize documents necessary for the incorporation of the Branch and registration of its ultimate beneficial owners, including any other necessary documents, statements, resolutions, or forms, as required by the law on entrepreneurs and commercial companies and the law on the national business centre. This includes modifying or amending any of the details outlined below, regarding the name, scope of activity, legal representatives, legal seat, etc.;

file all necessary documents and complete required actions for registering the Branch with the National Business Centre and its ultimate beneficial owner(s);

perform any other action and execute any other documents required to make the Branch fully operational, including registering the Branch and the legal representative with the local tax office, tax authorities, labor inspectorate, customs authorities, and any other relevant bodies or institutions;

carry out any other necessary actions related to this authorization that is not explicitly mentioned above but is related to the object of this authorisation.

VENDIM I ORTAKUT TË VETËM TË URBACON TRADING AND CONTRACTING W.L.L.

Sot, më 08.07.2025, ortaku i vetëm i shoqërisë Urbacon Trading and Contracting W.L.L., një shoqëri me përgjegjësi të kufizuar me ortak të vetëm, e themeluar dhe që operon në përputhje me ligjet e Katarit, e regjistruar me numër të regjistrimit tregtar 50788, dhe me seli në The Eighteen Tower Building No. 230, Street



* 2 0 2 5 / 1 2 4 9 *

تصديق على توقيعات: 2025/1249



وزارة العدل
Ministry of Justice
State of Qatar - دولة قطر

وزارة العدل
ادارة التوثيق

303, Zone 69 Lusail City, Katar (në vijim Shoqëria), e përfaqësuar nga i nënshkruari, merr vendimet dhe jep autorizimet në lidhje me themelimin e një Dege të Shoqërisë në Shqipëri, si më poshtë:

1. Themelimi i Degës së Shoqërisë në Shqipëri

Të themelohet dhe të regjistrohet një degë në Shqipëri, me emrin Urbacon Trading and Contracting Albanian Branch (në vijim Dega). Dega do të konsiderohet e themeluar në mënyrë të rregullt që nga data e nënshkrimit të këtij vendimi.

2. Objekti i veprimtarisë

Objekti i veprimtarisë së Degës përfshin të gjitha aktivitetet e Shoqërisë si më poshtë:

Aktivitete në drejtimin dhe shoqërimin e anijeve; ndërtimin dhe riparimin e impianteve të prodhimit të energjisë; menaxhimin dhe operimin e anijeve; mirëmbajtjen e fushave të gazit; mirëmbajtjen e fushave të naftës; kontraktimin e punimeve në ujësjellës; ndërtimin dhe riparimin e anijeve dhe varkave; ndërtimi i sistemit të tubacioneve të naftës dhe gazit natyror; ndërtimi dhe riparimi i anijeve; ndërtimin e platformave detare për nxjerrjen e naftës apo gazit; kontrata për ngritjen dhe riparimin e linjave të transmetimit të energjisë elektrike; instalimin dhe mirëmbajtjen e pajisjeve dhe materialeve për alarm dhe mbrojtje nga zjarri; ndërtimin e përgjithshëm të ndërtesave jo-rezidenciale; tregtinë e stofrave për meshkuj; ndërtimin dhe riparimin e rrugëve, bulevardeve, trotuareve dhe elementëve ndihmës të tyre; tregtinë e makinerive dhe pajisjeve të rënda; ndërtimin dhe riparimin e stacioneve, projekteve të kanalizimeve, rrjeteve dhe pompave të ujërave të ndotura; tregtinë e mobilieve për zyra; ndërtimin, intalimin dhe riparimin e impianteve të prodhimit të energjisë; tregtinë e materialeve të naftës; instalimin e skelave; tregtinë e hekurit, çelikut dhe produkteve të tyre; ndërtimin e përgjithshëm (ndërtim civil); tregtinë e drurit të çdo lloji; realizimin e punimeve mekanike dhe elektrike; tregtinë e pllakave qeramike dhe mermerit; importin e makinerive, pajisjeve dhe pjesëve të këmbimit për qëllime industriale; tregtinë e materialeve rezistente ndaj zjarrit; tregtinë e mobilieve, orendive dhe seteve të tapicerisë; tregtinë e skelave; shitjen me pakicë të pajisjeve dhe materialeve për energji diellore; tregtinë e pajisjeve sanitare; tregtinë e anijeve dhe varkave; tregtinë e materialeve të ndërtimit; përfaqësimin e pronarëve



تصديق على توقيعات: 2025 / 1249 *



وزارة العدال
إدارة التوثيق

të mjeteve lundruese; tregtinë e pajisjeve elektrike; zyrë për zhdoganimin e mallrave; tregtinë e pajisjeve dhe materialeve për mbrojtje nga zjarri; tregtinë e kabllove elektrike; tregtinë e mobilieve të shtëpisë dhe atyre të përdorura; zotërimi i anijeve; dhënien me qira të skelave; dhënien me qira të karavanëve; dhënien me qira të anijeve; menaxhimin dhe operimin e fuqisë punëtore të kualifikuar.

Objekti i veprimtarisë së degës mund të ndryshohet apo specifikohet më tej përmes vendimeve të ardhshme të Shoqërisë.

3. Selia e Degës

Selia e Degës do të jetë në Rr. Ibrahim Rugova, Sky Tower, Kati 5, Apartamenti 2, Tiranë, Shqipëri.

4. Kohëzgjatja

Dega do të ushtrojë aktivitetin e saj për një periudhë të pacaktuar.

5. Administrimi i degës

Përfaqësuesit ligjorë të Degës do të janë:

1- Z . Hadi Elias Remeily, shtetas kanadez, lindur më 29 qershor 1968, në Baskinta, Liban, mbajtës i pasaportës me nr. HG140936 lëshuar në Dubai.

2- Z. Karim Tayoun, shtetas kanadez, lindur më 6 tetor 1984, në Zgharta, Liban, mbajtës i pasaportës me nr. P256641LS issued in North York.

(Të dy të referuar në vijim si Përfaqësuesit Ligjorë të Degës).

Z. Hadi Elias Remeily dhe Z. Karim Tayoun do të ushtrojnë funksionin e Përfaqësuesit Ligjor të Degës në Shqipëri dhe autoriteti i dhënë në këtë dokument do të mbetet në fuqi deri në dorëheqjen, shkarkimin ose emërimin dhe kualifikimin e pasardhësit të tij. Përfaqësuesit Ligjorë të Degës janë të autorizuar, duke vepruar bashkërisht, pa kufizime kompetencash, të përfaqësojnë Degën përpara palëve të treta, institucioneve publike apo private; të punësojnë dhe të largojnë punonjës apo personel tjetër të nevojshëm për funksionimin e Degës;



* 2 0 2 5 / 1 2 4 9 *

تصديق على توقيعات: 1249/2025



وزارة العدل
إدارة التوثيق

si dhe të kryejnë çdo veprim tjetër që lidhet me zhvillimin e aktivitetit të Shoqërisë në Shqipëri, përfshirë hapjen dhe administrimin e llogarive bankare sipas kompetencave që përcaktohen në prokurën e posaçme që i jepet Përfaqësuesve Ligjorë nga Shoqëria.

6. Autorizim dhe Përfaqësim Ligjor për Regjistrimin e Degës

Të caktojë znj. Anisa Rrumbullaku, shtetase shqiptare, mbajtëse e kartës së identitetit me numër personal I15812132I, dhe/ose z. Adi Brovina, shtetas shqiptar, mbajtës i kartës së identitetit me numër personal I40501090D, dhe/ose z. Ermal Mema, shtetas shqiptar, mbajtës i kartës së identitetit me numër personal J30920042W (në vijim Përfaqësuesit), anëtarë të zyrës së avokatisë:

CR PARTNERS SHPK

Rr. Ibrahim Rugova, Sky Tower, Kati 5, Ap. 2
Tiranë, Shqipëri

në cilësinë e avokatëve në Shqipëri, për të vepruar bashkërisht dhe/ose veçmas, me të drejtë delegimi, për përbushjen e të gjitha procedurave të nevojshme për regjistrimin e Degës në Shqipëri, përfshirë por pa u kufizuar në përgatitjen, nënshkrimin dhe dorëzimin e dokumentacionit përkatës pranë autoriteteve shqiptare, përfshirë Qendrën Kombëtare të Biznesit, autoritetet tatimore, Inspektoratin e Punës, Institutin e Sigurimeve Shoqërore, Bashkinë e Tiranës, Agjencinë Kombëtare të Shoqërisë së Informacionit, Regjistrin e Pronarit Përfitues dhe çdo autoritet tjetër publik sipas kërkesave të legjislacionit shqiptar.

Për këtë qëllim, Përfaqësuesit autorizohen pa u kufizuar në, për të:

hartuar, përgatitur, nënshkruar dhe, nëse kërkohet, të noterizojnë dokumentet e nevojshme për themelin e Degës dhe regjistrimin e pronarëve përfitues, përfshirë çdo dokument tjetër, deklaratë, vendim apo formular të kërkuar nga ligji për tregtarët dhe shoqëritë tregtare dhe ligji për qendrën kombëtare të biznesit. Kjo përfshin gjithashtu ndryshimin apo amendimin e të dhënave të mëposhtme si emri, objekti i veprimitarisë, përfaqësuesit ligjorë, selia, etj.;

depozitimin e të gjitha dokumenteve të nevojshme dhe përbushjen e veprimeve të kërkuaara për



* 2 0 2 5 / 1 2 4 9 *

تصديق على توقيعات: 2025/1249:



regjistrimin e Degës dhe Pronarit/ëve Përfitues pranë QKB-së;

kryerjen e çdo veprimi dhe nënshkrimin e çdo dokumenti tjeter të nevojshëm për bërjen funksionale të Degës, përfshirë regjistrimin e degës dhe përfaqësuesit ligjor pranë zyrës lokale tatimore, autoriteteve tatimore, inspektoratit të punës, doganave dhe çdo organi apo institucioni tjeter të nevojshëm;

kryerjen e çdo veprimi tjeter të nevojshëm në përbushje të këtij autorizimi që lidhet me objektin e tij, edhe nëse nuk është përmendur shprehimisht më sipër.

هذا المحرر يحتوي على عدد (10) صفحات بدون شطب أو إضافة.

إنتهى

تشيد إدارة التوثيق بوزارة العدل أنه تم التصديق على هذا المحرر بناء على طلب أطرافه والموافقة عليه من قبلهم من خلال حسابهم الخاص لمشروع صك بعد التأكد من مضمونه وقانونيته

إن إدارة التوثيق غير مسؤولة عن محتويات هذا المحرر وعن الإلتزامات الناشئة عنه.

مقدم الطلب:

أورباكون القابضة

يمثلها / اياد احسان عبدالرحيم



Ministria e Drejtësisë
Shteti Katar
Departamenti i legalizimeve

Dëshmi Legalizimi

Departamenti i legalizimeve pranë Ministrisë së Drejtësisë dëshmon se ka legalizuar redaktimin e mesiperme ne baze te kerkeses se palëve pasi u siguruam nga përmbajtja ligjore

Por departamenti i legalizimeve nuk mban asnjë përgjegjësi ndaj përmbajtjes së editimit të mësipërm dhe çdo detyrim që vjen prej saj

Nënshkrimi i Drejtorit të URBACON HOLDING COMPANY
Eyad Ehsan Abdulrahim

Dy vula dhe nënshkrimi i Ministrisë së Jashtme - Katar me datë
28/07/2025

Vula dhe nënshkrimi i Departamentit të Legalizimit - Ministria e Drejtësisë Katar



REPUBLIKA E SHQIPËRISË
DHOMA KOMBËTARE E NOTERISË
DEGA VENDORE TIRANË
NOTER LORIANA A. ROBO



V2025050250403639364

DATE 12/09/2025
NR REP 4838



VËRTETIM PËRKTHIMI

Sot, më datë 12/09/2025, para meje Notere LORIANA A. ROBO, anëtare në Dhomën Kombëtare të Noterisë, Dega Vendore TIRANË, me zyrë në adresën NR.5, ISMAIL QEMALI, NR.27, NR.1, NR.1, u paraqit personalisht:

PËRKTHYES:

Evis Shtufi, shtetas Shqiptar, lindur në Tiranë dhe banues në Tiranë, lindur më 26/10/1980, madhor, me zotësi të plotë juridike për të vepruar, për identitetin e të cilit u garantova me Leternjoftim ID nr. 035921940 dhe nr. personal I01026091A.

Përkthyesi është i licencuar nga Ministria e Drejtësisë, i cili më deklaroj se përktheu me përpikmëri dhe saktësi dokumentin bashkangjitur “Dëshmi Legalizimi të Urbacon Holding Company”, nga gjuha Arabe në gjuhën Shqipe dhe e nënshkroi rregullisht përpara meje Noterit.

Në referim të nenit 135, i ligjit nr. 110, datë 20.12.2018 “Për Noterinë”;” në Republikën e Shqipërisë unë Noteri vërtetohet nënshkrimi i përkthyesit.

Në zbatim të ligjit nr. 124/2024, datë 19/12/2024 “Për mbrojtjen e të dhënave Personale”, unë Noteri deklaroj se do të ruaj dhe përpunoj të dhënat personale të subjekteve të këtij veprimi, në mënyrë të drejtë dhe të ligjshme.

